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Abstract (en)
[origin: ES8401545A1] A thread gripper and cutting device for a sewing machine is inserted in a cover plate (1) forming the working surface (A) of
the sewing machine. Thus the thread gripper and cutting device is inserted in one of the corner points of the diagonal of an imagining square (y),
with the point of needle penetration (x) lying in the other corner point thereof. A first clamping disk (8) is integrally joined via a marginal web (4c) with
the shank portion (4a) of a retaining bush (4). The clamping disk (8), which is rounded on all sides, projects only a little beyond the working surface
(A) and is slightly inclined with respect to the latter. The corresponding end face (12) of a second clamping disk (11) is urged, by means of a spring
(14), against the inner face (9) of the clamping disk (8). This second clamping disk is seated on a pin (13) guided in the shank portion (4a). The
lead-in slot (15) for the threads (F) lies at the highest point of the clamping plane formed by the clamping surfaces (9, 12). The line of slope of this
clamping plane is located approximately at a right angle to the aforementioned diagonal (x-b). The edge of the marginal web (4c) most removed from
the penetration point (x) and lying on an outer surface line of the retaining bush (4) is formed directly below the first clamping disk (8) as a cutting
blade (10). The marginal web (4c) is crescent-shaped in cross section.

Abstract (de)
Die Vorrichtung ist in die die Arbeitsfläche (A) der Nähmaschine bildende Deckplatte (1) eingesetzt, und zwar im einen Eckpunkt der Diagonale
eines gedachten Quadrates (y), in deren anderem Eckpunkt die Nadeleinstichstelle (x) liegt. Eine erste Klemmscheibe (8) ist über einen Randsteg
(4c) mit dem Schaftteil (4a) einer Haltebüchse (4) einstückig verbunden. Die allseitig abgerundete Klemmscheibe (8) ragt nur wenig über die
Arbeitsfläche (A); sie ist zur letzteren leicht geneigt. Gegen die Innenfläche (9) der Klemmscheibe (8) wird durch eine Feder (14) die entsprechende
Stirnfläche (12) einer zweiten Klemmscheibe (11) gedrückt, die auf einem im Schaftteil (4a) geführten Bolzen (13) sitzt. Der Einführspalt (15) für
die Fäden (F) liegt an der höchsten Stelle der durch die Klemmflächen (9, 12) gebildeten Klemmebene. Die Fallinie dieser Klemmebene steht etwa
rechtwinklig zur genannten Diagonale (x-b). Die von der Einstichstelle (x) weiter entfernte, auf einer Mantellinie der Haltebüchse (4) liegende Kante
des im Querschnitt sichelförmigen Randsteges (4c) ist unmittelbar unter der ersten Klemmscheibe (8) als Schneidkante (10) ausgebildet. Die ganze
Vorrichtung kann entgegen Federwirkung (7) vollständig in die Arbeitsfläche (A) versenkt werden; sie steht aber auch sonst nur wenig vor und stört
den Nähgutfluß nicht.

IPC 1-7
D05B 65/00

IPC 8 full level
D05B 65/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
D05B 65/003 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [Y] FR 1059519 A 19540325
• [YD] DE 7405640 U 19740516
• [Y] US 3136276 A 19640609 - KIYOYUKI MIYAKE
• [Y] US 3256845 A 19660621 - YASUKATA EGUCHI
• [Y] AU 75732 B
• [A] GB 2071713 A 19810923 - MEFINA SA
• [A] US 3106902 A 19631015 - FOLTIS ANESTIS C, et al

Cited by
US5722335A; CN110359138A; CH667474A5; US5411359A

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0084658 A1 19830803; EP 0084658 B1 19850220; AU 1056883 A 19830728; AU 553786 B2 19860724; DE 3262465 D1 19850328;
ES 519110 A0 19831216; ES 8401545 A1 19831216; US 4465006 A 19840814

DOCDB simple family (application)
EP 82111828 A 19821220; AU 1056883 A 19830118; DE 3262465 T 19821220; ES 519110 A 19830119; US 45462082 A 19821230

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0084658A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP82111828&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=D05B0065000000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=D05B0065000000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=D05B65/003

